
Příloha 

 

Příloha č. 1 

Rozhovor s Bc. Zdeňkem Kubešem, mládežnickým trenérem v oddílu hokejbalu TJ Tatran 

Třemošná a florbalovém kluby Gorily Plzeň. 

 

Vedle nejmenších zástupců třemošenského hokejbalu trénujete ve věkově podobné 

kategorii i v plzeňských Gorilách florbal. Jaké jsou rozdíly mezi trénováním 

v poměrně velkém městě a menším městě, jako je Třemošná? 

Obecně je rozdílů poměrně mnoho, hlavně díky zázemí a možnostem. My ale i přestože je 

Třemošná malé městečko, máme úplně úžasný a nádherný sportovní areál, kde máme 

takřka neomezené možnosti. Můžeme s dětmi trénovat na novém povrchu hokejbalového 

hřiště, můžeme je vzít na umělý koberec házenkářského plácku, na trávu u toho 

fotbalového, či na atletický ovál okolo a také na výběh do lesa. V zimě pak máme 

k dispozici i tělocvičnu, takže u nás jsou tréninkové možnosti hodně podobné a na vysoké 

úrovni, stejně jako v Plzni. 

2, Kolik mládežnických členů mají florbalové Gorily a Tatran? Jaká je jejich 

fluktuace? 

Počet mládežnických členů v Tatranu se pohybuje okolo 50, v Gorilách je jich zhruba 

třikrát více. U mladších kategorií by měla být určitě podporována multisportovnost a 

všeobecný tělesně sportovní rozvoj. U nás, hlavně díky areálu, je spousta dětiček, které 

stíhají dělat více sportů najednou a prospívá jim to. V Plzni je spíš raná specializace, což 

má samozřejmě i své plusy, ale spíš mínusy… Fluktuace mezi florbalem a hokejbalem je 

v řádu jednotek členů, ale těm to také velmi prospívá, protože se oba sporty vzájemně 

překrývají a vhodně doplňují. 

3, V čem shledáváte největší rozdíly v mládežnickém sportu v podobě hokejbalu v 

Třemošné a florbalu v Plzni?  

U městských dětí vidím větší motivaci a odhodlanost směrem do budoucnosti. Většina 

z nich sní o tom, že v tom budou jednou nejlepší a třeba se tím budou i někdy živit. U 

vesnických je toto méně, spíš se kolikrát přijdou jen tak vyvětrat a proběhnout na hřiště v 

lese s kamarády. 
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Další výrazným rozdílem je počet členské základny, ve městě můžete tu kopu dětí rozdělit 

právě na ty, kteří to myslí vážně, na ty, u kterých se to ještě úplně neprojevuje a nepozná a 

na ty rodiči jen odložené, protože je nemá odpoledne kdo hlídat… V Třemošné musíme 

pracovat s menší skupinkou všech namíchaných dětí dohromady, což není úplně 

jednoduché. 

A významná je i podpora rodičů. Ta je v Plzni výrazně větší, někdy tedy velká až moc, u 

těch bláznivých rodičů, kteří si prostřednictvím svých dětí léčí vlastní nenaplněné cíle. Ale 

pokud je ta podpora správná a v normě, je samozřejmě pro ty děti velmi užitečná, o to víc 

je to baví a posouvá a rychleji se i zlepšují. Na vsi je to bohužel spíš tak, že jsou už od 

malička zvyklý se potulovat někde venku bez náplně, rodiče jejich odpolední program 

většinou neřeší, a tak i v rámci hokejbalu mají menší podporu, což se pozná hlavně na 

turnajových víkendech. 

4, Čím jsou zmíněné rozdíly způsobeny? 

Ohledně motivace a podpory je to právě hodně o životním stylu rodiny, který je často 

velmi odlišný ve městě a na vesnici. Také je hodně poznat, když je rodina, nebo aspoň 

jeden její člen, sportovně založená, a má třeba k danému sportu větší vztah.  

A rozdíl členské základny je způsoben samozřejmě hlavně počtem dětí v daném místě. I 

když my máme v Třemošné lepší náborovou politiku a věnujeme se tomu více než Gorily 

v Plzni, tak určitě nikdy na takový počet dětí nedosáhneme… 

5, Jak přitáhnout děti na menším městě k takovému sportu jako je hokejbal a jak je 

udržet? 

Tak základem je právě ten kvalitní nábor, zejména ve vhodný čas, na začátku školního 

roku, v pololetí, a pak třeba začátkem léta. To se nám obzvlášť v Třemošné díky skvělé 

partě trenérů daří velmi dobře a máme největší členskou mládežnickou základnu za 

posledních deset let.  

K udržení nově příchozích členů je zapotřebí zejména atraktivních a kvalitních tréninků, 

které vedou vzdělaní a pohodoví trenéři. Dále nám pak pomáhají kvalitní tréninkové 

pomůcky, obzvlášť na hokejbale je vždy na začátku tréninku rvačka o brankářskou výstroj, 

kdo bude mít dnes betony, lapačku a vyrážečku, zkrátka kdo bude moc vychytat vítězství 

v zápasu a v nájezdovce. Hodně se nám také osvědčily akce s rodiči, ať už třeba vánoční 

zápasy dětí proti rodičům, nebo prodloužený rodinný víkend na horách, takový 
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teambuilding s hrami a výlety. To se tím pak nakazí všichni, poznají fajn kolektiv a partu a 

už chtějí své děti posílat sportovat čím dál tím častěji. 

6, Jak se projevuje podpora hokejbalového svazu v praxi – jakožto při trénincích, 

zápasech, náborech? Byla takového rozsahu i několik let zpět?  

Podpora hokejbalového svazu je opravdu velká a příkladná ve vztahu k mládeži. Vznikají 

hokejbalová centra mládeže pod křídly velkých klubů, velká podpora jde do vzdělávání 

trenérů mládeže, kteří mohou absolvovat mnoho trenérských seminářů či webinářů na 

zajímavá témata, dostáváme spoustu materiálů jak správně trénovat, databanky atletických 

i hokejbalových cvičení a tak. Výborná je také materiální podpora od nich, kluby se mohou 

několikrát ročně hlásit do projektů podpory mládeže, kde je možné za malou spoluúčast 

získat například brankářskou výstroj, tréninkové pomůcky, mantinely nebo branky. Tato 

podpora se velmi zlepšila až během posledních pár let a patří za to velký dík lidem ve 

vedení svazu, dříve totiž nic podobného nebylo a hokejbal i proto hodně uvadal. 

7, Má florbal podobnou formu svazové podpory? V čem se případně liší? 

Podpora je v obou sportech podobná, florbal má mnohem větší i lepší infrastrukturu i 

členskou základnu a ještě více se věnuje vzdělávání a přípravě trenérů mládeže, pro hráče 

pak pořádá tréninky a turnaje krajských výběrů, což je pro mladé nadějné kluky velmi 

přínosné. Hokejbal zase vyniká v materiální podpoře klubů, která je opravdu velká.  

8, Jaký máte názor na modernizaci hokejbalu v rámci povrchu? V republice je 

trendem plast. Chtěl byste ho i u nás? Proč ano/ne. 

Tohle téma je velmi složité. Určitě je plast pro hokejbal povrchem nejlepším, zejména 

pokud je položen v hale. Na otevřených hřištích je velkým problémem fakt, že při 

jakémkoliv vlhku, ať už déšť nebo jen při večerním ochlazení a rose, nepříjemně až 

záludně klouže. A také případné nečistoty na něm, jako u nás například z lesa, jsou velkým 

problémem. A ani není v nabídce zatím moc vhodné obuvi, která by tohle klouzání aspoň 

trochu omezovala. Proto jsme se prozatím rozhodli u nás v Třemošné pro modernizaci 

klasickým povrchem, podobným betonu či asfaltu, který je tedy trochu měkčí a méně 

klouzavý. Ale do budoucna bych zde plast určitě chtěl, ale i se střechou nad hřištěm… 

9, Třemošenský hokejbal v posledních letech ustoupil na hokejbalové mapě mírně do 

pozadí, čemu to přisuzujete a jak z toho ven?  

Je to bohužel tak a velmi mě to mrzí. Ústup začal ruku v ruce stárnutím starší generace 

hráčů a po skončení kariéry většiny z nich, byl sestup z Národní ligy jen otázkou času. 
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Střední generace zde prakticky neexistuje, což je ale problém mnoha sportovních odvětví. 

S podporou svazu tak musíme doufat ve vychování a zapojení mladé generace, která má 

však v dnešní době blahobytu tak mnoho lákadel, že není vůbec jednoduché je sportem 

zaujmout a udržet je při něm. Ale my jsme optimisté a budeme pro to dělat vše. Uvidíme 

taky, jak se na dětech projeví doba pocovidová… 

10, Jaké jsou cíle při výchově mladých hokejbalistů v našem klubu, městě? Kdy by 

byla práce zhodnocena jako úspěšná? 

Tak určitě jim dát v první řadě všeobecnou sportovní průpravu do života, probudit v nich 

radost ze sportu a kladný vztah k němu a ke sportovnímu kolektivu. Protože právě díky 

týmové partě můžou získat i spoustu nových dobrých kamarádů na celý život. A 

v neposlední řadě jim pak předat hokejbalové dovednosti, týmové myšlení a smysl pro fair  

play. Pokud se to bude dařit a povede se nám obsadit týmy ve všech mládežnických 

kategoriích, budeme to určitě hodnotit jako naší úspěšnou práci.  
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Příloha č. 2 

Rozhovor s Ing. Milanem Tomanem, zastupitelem města Třemošná, členem finančního 

výboru města Třemošná a předsedou hokejbalové oddílu TJ Tatran Třemošná. 

1, Jak město Třemošná podporuje místní sportovní oddíly? 

Roční dotace TJ ve výši: cca 1 400 000 

Tatran  500 000 

Meteor 600 000 

Sokol Třemošná 130 000 

Sokol Záluží 150 000 

2, Kolik stály rekonstrukce šaten, hokejbalového, fotbalového, házenkářského hřiště, 

nebo vybudování asfaltového okruhu pro in-line? Jsou v plánu další úpravy, 

rekonstrukce? 

Šatny - 9 000 000 

Fotbal - 6 000 000 

Hokejbal - 1 500 000 

Házená - 1 200 000 

3, Z jakých prostředků byly poslední rekonstrukce fotbalového a hokejbalové hřiště 

financovány? 

Od města Třemošná. 

4, Jakým způsobem byli hřiště a šatny renovovány? 

Šatny – zbourání původních a stavba nových. Fotbal – kompletní rekonstrukce včetně 

podkladových vrstev, odvodnění (drenáží), zavlažování, nový trávník, nový zdroj vody. 

Hokejbal a házená – oprava povrchu 

5, Kdy padly první nápady o jednotlivých rekonstrukcích a jaké byli jejich hlavní 

důvody?  

Šatny – nevyhovující z 50. let, částečná rekonstrukce v 80. letech, rekonstrukce budov 

nemožná. Hokejbal – rekonstrukce povrchu po 15 letech používání asfaltu. Házená – nutná 

oprava opotřebovaného povrchu 
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6, Jaké jsou roční rozpočty jednotlivých oddílů a co je konkrétně tvoří?  

Oddíl Příjmy Výdaje 

TJ 1 000 000 1 000 000 

Fotbal 250 000 280 000 

Házená 10 000 10 000 

Hokejbal 120 000 230 000 

SPV 18 000 18 000 

Tenis 24 000 12 000 

Turistika 120 000 105 000 

 

Příjmy: dotace (město, MŠMT, kraj), příspěvky, turistika – startovné T50 

Výdaje: Tělovýchovná jednota - údržba hřišť, správce, energie 

Oddíly: cestování, rozhodčí, sportovní pomůcky; soustředění a platy trenérů – v závislosti 

na dotacích 

7, Co jsou největší výdaje a příjmy jednotlivých oddílů Tatranu? 

Fotbal a hokejbal – viz výše. Turistika – náklady na Třemošenskou 50. 

8, Jak je konkrétně hokejbalový oddíl podporován hokejbalovým svazem, ČUS, 

případně dalšími svazy, uniemi?  

Hokejbalový svaz – různé projekty zaměřené zejména na mládež. O dotace (město, 

MŠMT, kraj) žádá TJ jako celek. MŠMT, kraj – dotace většinou na mládež, rozděleno 

většinou podle počtu aktivních členů v závislosti na požadavcích. Město – úhrada nákladů 

TJ, zbytek rozdělen dle potřeby do oddílů. 

10, Hokejbal ve Třemošné má bohatou historii. Ještě několik let zpět měl Tatran 

Třemošná tři mužská družstva, nyní jedno, více členů bylo i v mládeži. Čemu 

přisuzujete tento pokles?  

Obecně snižující se zájem mládeže o sport, menší počet dětí než v minulosti, konkurence 

fotbalu. Nedaří se přechod dětí z žákovských kategorií přes dorost do dospělých. 

Neexistence týmu dorostu – to má víc důvodů – 2 kategorie (potřeba složit tým ze dvou 

ročníků), málo týmů v republice, z toho vyplývají extrémní náklady na dopravu a čas. 

Konkurence blízké haly na Košutce. Struktura soutěží dospělých v rámci ČMSHb, redukce 

původní 2 skupin 1. ligy po 12 týmech (Čechy/Morava) na 1 soutěž. Obecný úpadek 

hokejbalu – úbytek týmů ve všech věkových kategoriích (třeba věkové složení týmů v 

krajské lize). 
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Příloha č. 3 

Rozhovor s Václavem Šlehoferem, předsedou a hlavním trenérem A týmu a juniorů 

hokejbalového klubu TJ Snack Dobřany.  

1, Jaká je v Dobřanech podpora sportu? 

Nevím přesně, co máš v tomto na mysli, ale vše se pochopitelně točí kolem financí. Čili i 

materiální podpora na výchovu mládeže ze strany ČMSHB úzce souvisí s financemi. 

Každopádně v tomto ohledu nám hodně pomáhá vedení města Dobřany a to již minimálně 

přes období dvou dekád. Samozřejmě k tomu je třeba připočítat sponzory, které si klub 

z většiny hledá sám. Spoléháme i návazně na podporu rodičů dětí, poněvadž bez nich by 

sport jaksi nebyl. Tedy slovo podpora vnímám z mnoha pohledů. 

2, Je podpora i jiná než finanční? 

Jak už jsem zmínil, v posledních letech se hokejb.svaz hodně zapojil do pomoci klubům v 

oblasti rozvoje mládeže a snaží se vypomáhat i třeba nějakou materiální výbavou, která 

může být spojena i s finanční spoluúčastí klubu. Jedná se především o doplňkové věci k 

tréninkům jako např. nízké pomocné mantinely, náhradní branky, různé překážky, 

rozlišovací dresy, atd. 

3, Jaký je rozpočet klubu na jednu sezónu a z čeho je 

utvářen? 

Přesný rozpočet neuvedu hlavně proto, že v posledních třech sezónách bude vzhledem k 

aktuální situaci ve společnosti diametrálně odlišný. Každopádně jsme malý klub, a ačkoliv 

brázdíme po stadionech v celé ČR, pak hodně závisí na tom, kolik celkem kategorii včetně 

mužských a mládežnických do soutěží vždy před sezónou přihlásíme. Možná se nespletu, 

když zkusím nastínit částku kolem třičtvrtě až jednoho milionu. Rozpočet je utvářen ze 

zmíněné spolupráce se sponzory, městem Dobřany, dotacemi a také hráčskými příspěvky. 

4, Jaké jsou největší výdaje a příjmy rozpočtu klubu? 

Z mnoha výdajů tvoří pochopitelně největší položku doprava, neboť naši snahou je, aby 

hráči od nejmladších měli alespoň v tomto určitý komfort. Samozřejmě i vzhledem k tomu, 

že z drtivé většiny soupeříme s republikovými týmy. Co se týká příjmů, pak jsou zmíněné 

vesměs v předchozí otázce, přičemž nejnižší položku tvoří hráčské příspěvky. Tu nejvyšší 

město Dobřany a generální sponzor firma Pebal.   
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5, Kolik stála nová hokejbalová hala a rekonstrukce celého 

areálu? 

Tohle bohužel není v mé gesci, ačkoliv o tom pochopitelně něco málo vím. 

Možná že neuvedu nic špatného, když zmíním cifru kolem 55milionů za celý areál včetně 

parkoviště. Ale tohle opravdu je pouhý nástřel, neboť přesnou částku by měli uvést 

kompetentní. 

6, Kdy padnul první návrh pro novou halu? Jak dlouho trvaly 

přípravy a plánování stavby? 

Návrhy padaly dost často. Působím zde jako hráč či trenér už 21let a vždy jsme si říkali, 

jak by to vypadalo pod střechou. Nicméně pokud mně paměť slouží, pak si myslím, že 

nějaká první jednání proběhla v roce 2014. Rok poté už byly vizualizace a návrhy 

vážnějšího charakteru. Pak nastalo období tvrdého vyjednávání a získávání patřičných 

dokumentů k zahájení výstavby spojené s rekonstrukcí. Tuším, že v létě v červnu 2017 

najel 1. bagr. Tím to nejspíš odstartoval. Na jaře 2018 jsme už hráli v novém. 

7, Co bylo hlavním důvodem přestavby hokejbalového areálu? 

Neřekl bych, že jsme měli nějaký důvod něco přestavovat. Staré hřiště ještě sloužilo a mělo 

své kouzlo. Každopádně od města Dobřany jsme modernizaci celého areálu včetně 

výstavby haly vnímali tak trochu i jako odměnu za několikaletou práci v oblasti sportu, v 

našem případě tedy v hokejbalu. Klub byl několikrát úspěšný na republikové úrovni ať už 

v mládeži, tak i v mužské kategorii. Vychoval spoustu reprezentantů. Možná i proto přišla 

modernizace stadionu dříve. Každopádně si toho zde v malém městě na jihu Plzeňska 

nesmírně vážíme. 

8, Jsou na hale v plánu ještě nějaké úpravy, dodělávky? 

Určitě budeme doupravovávat stávající nový areál. Vždycky sčítáte zajíce až po honu. 

Také se musí nově zrekonstruovat kabiny v přilehlé budově hokejbalové haly. Je toho ještě 

mnoho. 

9, Ještě staré hokejbalové hřiště bylo také modernizováno, 

proč tomu tak bylo a v čem rekonstrukce spočívala? 

Ano, to je právě to, co jsem v nedávné otázce zmínil. My jsme se s klubem už tehdy chtěli 

neustále zdokonalovat a zkratka něco pro tento sport udělat. A tak se staré hřiště 

modernizovalo novým povrchem z plastu. Byl to obecně posun v tomto sportu. Jednak 

měkčí povrch a tím i lehčí došlap hráče. Tedy bolest kloubů, zad nebo nohou byla určitě ve 
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velké míře eliminována. Také pro děti na vliv růstu dětí má plast lepší vliv, než předchozí 

tvrdý asfalt. Čili v otázce zdraví nepochybné plus pro všechny aktéry. V materiální 

podobě, např. časté opotřebení hokejek na asfaltu a téměř nulové na plastu, také posun. 

Celkově i samotná hra na plastu je pro pohled diváka daleko atraktivnější. 

10, Způsobila výstavba nové hokejbalové haly větší zájem o 

hokejbal v Dobřanech? 

Nedokážu úplně přesně odpovědět, neboť hráčská základna, ač na malé město a amatérský 

sport velmi početná, zůstává plus, minus takřka pořád stejná. Možná o pár hráčů máme 

více, ale nemyslím si, že to je halou. Spíše hráče v klubu vnímáme jako dar za odvedenou 

robotu. 

11, S klubem z nedaleké Plzně jsou Dobřany na 

stejné soutěžní úrovni (oba kluby Extraliga mužů, juniorů, mládež, nižší mužské 

soutěže). Pociťujete jako klub na malém městě konkurenci v podobě klubu z Plzně? 

V čem jsou největší problémy, rozdíly? 

Co se týká souseda z Plzně, pak problémy nepociťuji. Sponzory jsme doposud měly oba 

kluby rozdílné, mediálně jsme na tom zhruba stejně, v poměru všech kategorii je to 

"maličko" nakloněná rovina pro Plzeň. Což znamená, že v některých kategoriích dokážeme 

obra porazit. Spíš tedy než jako konkurenta, vnímám soupeře z Plzně jako letitého rivala. 

Rozdíly ovšem vidím. Ten největší pochopitelně v počtu i třeba celé lokality plzeňského 

Lochotína, který je zhruba 10krát větší v počtu obyvatel než Dobřany. Navíc plzeňská hala 

je situována přímo do sídliště. Čili se základnou, a rok co rok zastoupenými ročníky dětí, 

to půjde snáz. 

12, Jako aktivní sportovec a hráč fotbalu, či hokejbalu jsi 

hrál nejen v menších městech, jako jsou Dobřany, či Třemošná, ale i v Plzni. Dokážeš 

najít a říct nějaké rozdíly, které jsou mezi fungováním klubu ve velkém městě a 

klubech v menších městech? 

Od dětských let až do mužské rezervy jsem si prošel fotbalovou Viktorií Plzeň. To byla 

samozřejmě jiná úroveň s vidinou profesionálního sportu. Pokud bych měl ale porovnat 

působení sportovce v amatérském módu ve velkém městě a v malých městech. Pak obojí 

má své. Jako Plzeňák jsem měl své kluby takříkajíc u nosu a v podstatě pro své pohodlí mi 

vše sedělo. Každopádně v malých městech a klubech je taková lepši rodinná atmosféra. 

Troufnu si tvrdit, že i fanoušci na malém městě jsou vice s klubem spjati. V Dobřanech 
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chodívalo v úspěšném období kolem roku 2000, kdy jsme hrávali špic 1. ligy, přes 400 lidí 

na zápas, což byla parádní atmosféra. Rekord zažili dorostenci, když v extralize juniorů v 

roce 2014 přišlo do Dobřan přes 600 diváků. Ve velkém městě jste logicky upozaděn 

velkým sportům. 

13, Dokážete říct, co by dobřanský hokejbal posunulo ještě 

výše? 

Ačkoliv jsem v klubu jako Plzeňák již dlouhých zmíněných 21 let, myslím, že po 11 – ti 

letém bydlení zde přímo v areálu pomalu začínám chápat mentalitu domorodců. Vyvozuji 

z toho, že jsou vždycky hrdí na klubisty, což už se dnes moc nenosí. S tím je tedy spojená 

myšlenka, vychovávat co nejvíce vlastních hráčů již od žákovských let. A právě na tom 

permanentně a usilovně posledních 5 sezón pracujeme. Domnívám se tedy, že pokud 

budeme pokračovat v tomto trendu a v mužském prvním týmu budou nadále nastupovat z 

většiny kluboví odchovanci, hokejbal zaujme ve městě a okolí ještě více lidí, pak k tomu 

nepochybně přidáme i další úspěchy. Tím se klub určitě posune vpřed, o tom jsem 

přesvědčen. 

14, Jaké jsou cíle dobřanského klubu do dalších let, co se 

týče mládeže, mužů, dalších úprav areálu a celkově rozkvětu samotného hokejbalu v 

Dobřanech? 

Na tuto otázku jsem nepřímo odpověděl v té předchozí. Určitě budeme dodělávat nezbytné 

úpravy v kabinách v přilehlé budově naši haly. Sportovní cíle si můžeme klást, ale bývá to 

ošidné, navíc respektujeme soupeře. Každopádně výchova mládeže od nejmenších dětí je v 

klubu prioritou. V juniorském věku se snažit zvládnout přechod hráčů mezi muže. A nejen 

to, vychovat z mladých kluků slušné lidi a třeba i naše nástupce v klubu. A s muži se 

pokusit udělat úspěch i v nejprestižnější soutěži v ČR. To všechno chce ale čas, trpělivost, 

nadhled a poctivou a příkladně odvedenou nejen sportovní práci. 
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Příloha č. 4 

Rozhovor s Petrem Kulem, místopředsedou oddílu turistiky TJ Tatran Třemošná. 

1, Kolik má v současnosti Tatran Třemošná členů v oddílu turistiky? Počty členů se 

spíše snižují, nebo rostou? 

V současnosti 54 členů. Počet členů stagnuje. 

2, Podporuje město Třemošná místní turisty? Jak?  

Ano. Finanční dotace, nebo materiální podpora pro akce. 

3, Jste podporováni i jinými subjekty, jako jsou například ČUS, KČT, NSA, atd.? 

Ano. ČUS, KČT, Plzeňský kraj, Město Třemošná. 

4, S jakým ročním rozpočtem pracujete? Co jsou největší výdaje a příjmy? 

130 tis. Kč. Akce Třemošenská 50. 

5, Co obnáší pořadatelství velké akce jako je Třemošenská 50? Kolik osob se na 

přípravách podílí, jak dlouho trvá příprava a jaká je v posledních letech návštěvnost, 

na čem závisí?           

Příprava- cca. půl roku předem 2 osoby, 2 týdny před akcí ca 5 osob, týden před akcí 15 

osob a v den konání akce ca 70 osob. Po akci to tak týden doděláváme (v pěti lidech). 

Odhad je cca 1200 hodin. Návštěvnost je kolem 2000 ks. Vše závisí na počasí v týdnu před 

akcí a ráno v den konání. 

6, Pořádáte i další akce, pochody? 

Ano. Mimo T50 ještě 4 akce a u dalších 3 akcí jsme spolupořadatelé 

7, Na jakých konkrétních projektech jste jako KČT Třemošná v posledních několika 

letech pracovali? 

Posledním větším projektem bylo vybudování naučné stezky kolem Třemošné v roce 2007. 

9, Spolupracujete s jinými oddíly turistiky? Případně jak? 

Ano. KČT Plzeňského kraje, KČT Odbor Bolevec, Pionýr Horní Bříza. Pomoc při 

pořádání akcí, zajištění tras, kontrol, atd. 

 


